
 

  

  

 

 

 

Särskild skrivelse 

 

Kommunstyrelsen 24 september 2013 

Denna skrivelse läggs med anledning av Ann Sandin Lindgrens frågor som riktats till 

kommunstyrelsen, igår måndag 23 september. Tidigare har också vissa av frågorna 

riktats till demokratiberedningen, utan att ha bemötts och besvarats. (Om någon 

representant i kommunstyrelsen inte fått mailet med frågorna och de tillhörande 

handlingarna, ber vi att förvaltningen snarast ombesörjer detta.)  

Demokrati kan inte tas för självklart, utan måste ständigt återvinnas. Transparens, 

tydliga roller och funktioner mellan de styrande partierna/politikerna och dess politiska 

sekreterare, kommunen/tjänstemän och invånarna är väsentligt för vår allas tillit, då 

demokratin legitimeras genom vår tillit. 

Vi önskar omgående svar på de frågor som Ann Sandin Lindgren ställt och begär att 

ärendet ska upp på kvällens sammanträde. Nedanstående är direkt saxat från mailet:  

 

” Frågor jag skulle vilja ha svar på: 

  

Jag har ställt vissa frågor till Anna Lund (se bifogat förtydligande) som jag hoppas att 

hon kommer svara på och även tillåta att man diskuterar i demokratiberedningen. 

  

Jag vill förtydliga dessa frågor till kommunstyrelsen och även lägga till några: 

1. Varför har vi aldrig diskuterat antisemitism i demokratiberedningen om detta är ett 

stort problem i Tyresö? 

2. Varför tog inte ledande politiker upp kritiken mot radion på ett möte i vanlig 

demokratisk ordning eftersom det påståtts ha pågått i så många år - enligt 

kommunledningen? 

3. Varför kontaktade inte demokratiberedningens ordförande mig innan hon valde att 

delta i kampanjen mot min far och Tyresö närradio? Jag sitter ju i 

demokratiberedningen fram till kommunstyrelsens möte 2013-09-24 och är till stor 

del inblandad i radioverksamheten. 

4. Varför fick inte demokratiberedningen ta ställning till planerandet av en Expo-

föreläsning om antisemitism? Det är väl en klar demokratifråga. 

5. Vem bestämmer och avgör vad som ska bli diariefört och därmed offentlig 

handling av de interna mail som ledamöter skickar till varandra? 

6. Borde man inte få information om när interna maildialoger diarieförs och blir 

offentliga handlingar? 

7. Varför bifogades inte de handlingar som jag har adresserat till 

demokratiberedningen till det senaste mötet 2013-09-11?  



 

  

8. Vad ska vi ha en demokratiberedning till om den inte får diskutera om Tyresö har 

problem med antisemitism, smutskastning och/eller förtal? 

9. Varför har jag inte fått ta del av de offentliga handlingar jag begärt (se 

mailkonversation nedan) och som bör finnas när det gäller den inbjudan till en 

föreläsning av Expo som kommunen har skickat ut till samtliga förtroendevalda; 

a. Beställningen av föreläsningen 

b. Beslutsprotokollet där det bestämdes att bjuda in Expo och samtliga 

politiker till kommunstyrelsens sammanträde 

c. Offerten från Expo 

d. Kostnadsberäkningen  

e. Samt den korrespondens som kommunen har haft med Expo om den 

beställda föreläsningen. 

 
 

 

 

Marie Åkesdotter, ledamot   Peter Bylund, ersättare 


